
 

P R O C E S    V E R B A L  , 

 

 

          Incheiat azi  19.02.2020 ,  orele   14,00 , in  cadrul  sedintei  ordinare  a  
Consiliului   local  al  comunei  Leleasca , Judetul  Olt  .  

         Sedinta  de   azi  este   deschisa  de  d-na  secretar  STANESCU  CAMELIA  ,  
din  cadrul  Primariei  comunei Leleasca , Judetul Olt  .  

         DOMNILOR   CONSILIERI  ;  

        Ati  fost  convocati  in  sedinta  ordinara  prin  Dispozitia  Primarului  comunei 
Leleasca , Judetul Olt ,  cu  nr. 13  din  data  de 13.02.2020 . Din  consultarea condicii  de 
prezenta  rezulta  ca din  cei  9  consilieri  ce  compun Consiliul  local  sunt  prezenti  9 
consilieri  ;   

        La  sedinta  de  azi  este  intrunit  cvorumul necesar  pentru  aprobarea  Proiectelor   
de  hotariri  inscrise  pe  ordinea  de  zi . 

        DOMNILOR   CONSILIERI ; 

       Avind  in  vedere problemele  urgente  pentru  analiza consiliului  local  si  asa  cum  
ati  fost  informati  din  invitatia  trimisa    va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  prezint  
urmatoarea  ordine  de  zi ;   

1)  . Proiect  de  hotarire  referitor  la  incheierea executiei  bugetare  pe  trim. IV 2019 .  

                                     Initiator - Selescu  Vasilica - Primar 

                                     Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil 

2) . Proiect  de  hotarire  referitor  la  aprobarea  bugetului  local  pe  anul 2020 . 

                                     Initiator - Selescu  Vasilica - Primar 

                                     Prezinta  - Păunescu Ioana - Contabil   

   3). Proiect  de   hotarire referitor    la   suplimentarea numarului  de  posturi  de asistenti  
personali ai persoanelor  cu  handicap  grav , cu   patru  posturi  

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Stanescu  Camelia  - Secretar  general  

   4). Proiect de hotarire  referitor  la   aprobarea inchirierii  suprafetelor de pasune ce  se afla in   
proprietatea privata  a  comunei  LELEASCA , Judetul  OLT,  in vederea  pasunatului  prin  
licitatie   publica . 

 Initiator - Selescu Vasilica - Primar 

                             Prezinta  - Grigorescu Dumitru - Inginer  

 5). Intrebari , interpelari. 

   6). Diverse . 

 Se  consulta  Consiliul local  daca  mai sunt si  alte probleme  urgente  care  nu  sufera  
aminare ,  binenteles  daca sunt respectate  prevederile  binenteles  daca sunt respectate  
prevederile  art. 136 alin . 8  din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  



Codul  Administrativ  ,  publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 , cu  
referire  la  existenta  raportului de  specialitate   al   compartimentului de resort  al  Primariei  
care  se  constituie in  urgenta .    

 Nu sunt.  

Se   supune  la  vot  ordinea  de  zi  asa  cum  a  fost  prezentata   : 

              Cine  este  pentru ?         9 - voturi                  

              Cine este  impotriva ?        -  voturi 

              Cine  se  abtine  ?         - voturi                   

       In urma votului  dv.  ordinea  de  zi a  fost  aprobata  cu  9 voturi  pentru , - voturi  
impotriva , -  abtineri ,  asa cum  a  fost  prezentata  . 

         Va  rog  sa-mi  permiteti  sa  va  informez ca in  conformitate  cu  art.  138 alin. 3   
din Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  
publicat in Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 ,  participa  fara  drept  de vot  
la lucrarile  sedintei ; Stanescu Camelia , Gioarsa  Ionel , P[unescu Ioana , Grigorescu Dumitru, Stroe 
carmen -Florina - Director  Scoala Gimnaziala  Leleasca  , Serban Alina-Florentina , Stroe Ştefan - 
directorul  Scolii generale Spineni .  

         D-na  secretar general Stanescu Camelia –  Consiliului  local  procesul verbal  al  
sedintei  anterioare  din  data  de31.01.2020 ,  in  conformitate cu  art.  138 alin. 14   din 
Ordonanta  de  Urgenta a  Guvernului  nr. 57/2019 privind  Codul  Administrativ  ,  publicat in 
Monitorul  Oficial al Romaniei nr. 555 din 05.07.2019 .    

         Intreaba  daca  sunt  observatii la  continutul  procesului verbal  al  sedintei  
anterioare ? 

         Daca  nu  sunt ,  se   supune  la  vot  procesul  verbal  al  sedintei  anterioare 
asa cum  a fost  prezentat  . 

         Cine  este  pentru ?         - 9  voturi 

         Cine este  impotriva  ?       -   voturi 

     Cine  se  abtine  ?          -   voturi  

 In  urma  votului  dv.  dl.  DRĂGHICI  GEORGEL     a  fost  ales  ca  presedinte  
de  sedinta  adoptindu-se   hotarirea  nr. 42  din  data   de 08.12.2019  si  il   rog  sa  
preia  lucrarile  sedintei  ordinare  de  azi .  

        Dl. DRĂGHICI  GEORGEL    – multumeste  pentru  increderea  acordata  si  preia  
lucrarile sedintei  de  azi . 

        Se  acorda  cuvintul  d-nei Punescu  Ioana  - contabil pentru  a  prezenta  primele  
doua  puncte  inscrise  pe ordinea  de  zi  ,  respectiv  executia  bugetara  pe  trim. IV anul 
2019 si aprobarea  bugetului  local  pe  anul  2020 .  

        Dupa  prezentarea  celor  doua  puncte  inscrise  pe  ordinea  de  zi  se  solicita  
presedintelui  de  sedinta inscrierea  la  cuvint  pe  marginea  materialelor  prezentate , cu  
toate  ca  mai  existau  inca  doua  proiecte  de  hotarire  inscrise  pe  ordinea  de  zi .  

        Se  inscriu  la  cuvint  urmatorii : 

        - Dl. Negreanu Ion - intervine  si  intreaba ? Daca s-a initiat  procedura  privind  
transmiterea  de  somatii  catre  contribuabili ? Daca exista somatii intocmite  din  6  in  6  
luni ? 



        - D-na  Serban Alina  - Referent  la  taxe  si  impozite - raspunde . Au  fost  
intocmite  somatii  catre  contribuabili ,  avind  in  vedere  ca  mai  ales  amenzile trebuiau  
activate ,  deoarece  dupa  5  ani  intervine  prescriptia si  acestea  fiind  imputabile  in  
sarcina  persoanei  care nu  si-a  indeplinit  atributiile .  

        - D-na  Bobeica  Salomia - solicita  a  se  preyenta  executia  bugetara pe  capitole , 
subcapitole  ,  atit  la venituri  si  cheltuieli . Sa  se preyinte  mai  detaliat  pentru  a  se  
putea  si  nota  cifrele , deoarece  aceste  nu  se  pot  retine si  adreseaza  inca  odata  
rugamintea de  a  se  prezenta  toti  membrii  in  cadrul comisiilor  de  specialitate in  
vederea  avizarii  proiectelor  de  hotarire .Bugetul  este  foarte  vast  si trebuie cu  atentie  
studiat  pentru  a  fi  aprobat .  

        Au  existat  diferite controale  pe  linie  financiar-contabila ,  de  la  Curtea  de  Conturi  ,  
de  la  auditul financiar , au  fost  constatate  o  serie  intreaga  de  nereguli  , sa  ne  fie  aduse  si  
noua  la  cunostiinta de  masurile  dispuse ,  si  modul  de  aducere  la  indeplinire . Fiecare  
raspunde  de  ceea  ce face .  

        Constata  ca  executia  bugetara  la  finele  anului  2019 s-a  incheiat pe  excedent ,  un  
lucru  foarte  bun  si  laudabil .  

        Adreseaza  o  intrebare ? Daca  Scoala  Gimnaziala  Leleasca , a primit  sumele  solicitate ? 

        - D-na  contabil  raspunde - Suma  solicitata  la  inceputul  anului a  fost  repartizata  prin 
bugetul  local . 

D-na  Bobeica Salomia - revine  si  arata ca  la  compartimentul  impoyite  si  taxe exista  
multe  restante  din  anii  anteriori , este constienta  ca  nu  se  pot incasa in procent  de  
100% , dar  pentru  rau  platnici  sa  se  treaca  la executarea  silita .  

De  ce  se  chema  populatia sa vina  la  primarie , se poate  interpreta  ca o chestie  politica . 

        - Dl. DICU  NICOLAE  -  arata  ca  unele  dintre  localitatile  invecinate  au  mai  multe 
sume in  buget - de  unde ?  si  au  si mai  mult iluminat  public .  

       - D-na Serban Alina  - Referent  la  compartimentul  impozite  si  taxe ,  da  unele  lamuriri - 
nu  consideram  ca  este  o  chestie  politica. Contribuabilul  trebuie  sa depuna  declaratia  de  
impunere anuala , insusita  prin  semnatura ,  dupa  care  se face  decizia  de impunere . Nu   au  fost  
depuse  declaratii  de  impunere  de  mai  multi  ani , justificat  fiind  daca nu a  existat  om  pe  
post . Casierul  nu  putea  sa  faca acest  lucru  ,  in  acelasi  timp  sa calculeze impozite  si  taxe  
si  sa incaseze . 

       - Dl. Negreanu Ion -isi  exprima  o  nemultumire  . Cum  sa  facem  sa scadem  salariile 
salariatilor . Exista terenuri  situate  in  intravilan, paduri  alte categorii  de  terenuri ,  se  string totusi  
bani  frumosi care  se  duc  majoritatea  in  fondul  de  salarii . Cind  s-a  aprobat  bugetul  local  
la  inceputul  anului 2019 spuneati  ca  nu  sunt  asigurate  salariile  decit pina  in  luna septembrie ,  
iar  la  sfirsitul  anului  au  fost  alocate  sume  pentru  echilibrare si  toata  lumea  si-a  luat  
salariile  ,  mai  putin  cei  de  la  S.A.A. 

      De  unde  a  fost  constituit  fondul  de  rulment ? 

      - D-na  Paunescu Ioana - raspunde - excedentul  bugetului local  la  finele  anului 2019 s-a  
constituit  din sumele  ramase  necheltuite si economiile  rezultate .  

      - Dl. Negreanu Ion - intreaba - cofinantarile la  proiectele in  derulare  trebuiau  platite  din  fondul  
de rulment ,  dar  dupa  aceea  trebuia  intocmita  documentatie si MADR dadea  banii  inapoisi  se  
intorceau  in  bugetul  local . Dar  nu  s-a  facut  nimic . 

      Se acorda  cuvintul  d-nei  Stroe  Carmen Florina  - Directorul Scolii Gimnaziale  Leleasca,  care  
arata  ca  bugetul  repartizat  anul  trecut  a  fost  multumitor , suma  totala solocitata  a fost  de  1,2  
miliarde  lei , iar ca  si  cheltuieli  s-a  incadrat  in  suma .  

      Cu  referire  la  bugetul  anului  acesta  solicita  o  suma mai  mare  ,  avind in  vedere 
construirea unor  tualete ,  burse  scolare  sociale  si  de  merit , etc.  



      Se  poarta  discutii  contradictorii  cu  privire  la sumele incluse  in  buget .  

      - Dl. Negreanu Ion  -  arata  ca  au  fost stabilite  veniturile  datorita  majorarii  impoyitelor  si  
taxelor  locale  pentru  anul  2020 . Nu  s-a  cunoscut   faptul  ca  impozitele  au  fost  majorate  
odata cu  indicele  de  inflatie si  apoi  cu  cota  de  5 % ,  ajungindu-se  la  o  majorare  totala  de 
9,6 %  ,  la  care  se  aplica  si  cota  de  corectie pe  rang  de  localitate . Concluzioneaza prin  
faptul  ca am  fost  dezinformati si contribuabilul  nu  trebuie  sa  sufere ,  avind  in  vedere  ca  este  
si  an  electoral ,  de  aceea  Nu se vad  realizarile  la  nivelul  administratiei publice locale , nu  s-a  
realizat  mai  nimic . 

      De  aceiasi  parere  este  si  d-na  Bobeica  Salomia , spune  ca  nu  va vota  bugetul .  

      Dupa  aceste  discutii  se  ridica  si  parasesc  sala  de  sedinta  dl. Negreanu Ion , D-na 
Bobeica  Salomia , Dl. Dicu Nicolae  si Dl. Brumaru Costinel . Avind  in  vedere  ca  nu  a  mai  existat  
cvorum  nu  au  fost adoptate hotariri  in  sedinta  de  azi, urmind  ca  aceasta  sa fie  reluata  la  o 
alta  data . 

     Pentru  care  am  incheiat  prezentul   proces  verbal .  

 

 

        Presedinte   de  sedinta ,                        Secretar general ,                                        

                                                          C. Stanescu 

G. Drghici                                                      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


